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Denna ambitiösa plan tar varken hänsyn till kulturmiljön vid Hofvings malmgård eller 
framtidens äldre på Södermalm. Enligt uppgifter i ”Boendeplan 2024 med utblick mot 2040” 
antas antalet personer i behov av vård- och omsorgsboende på Södermalm öka med 66% 
fram till 2040. Pensionärsrådets inställning är att detta är ett för stort projekt. Hela kvarteret 
tas i anspråk och det blir ett kraftigt ingrepp i den känsliga kulturmiljön. Ett mindre vård- och 
omsorgsboende som tillför nya platser ser vi som ett bättre alternativ.  

Det råder en stor brist på samlingslokaler på östra Södermalm så därför föreslår vi att vad 
som än byggs på denna tomt ska det inrymma sådana i gatuplanet. 

De flesta vill kunna bo kvar där de känner sig hemma även när/om det blir aktuellt att flytta till 
ett boende eller en lägenhet i ett servicehus. Det kommer inte att kunna gå i framtiden med 
nuvarande brist på planering. Vid markanvisningar och beviljande av bygglov måste 
respektive nämnd ta hänsyn till det framtida behovet av vård- och omsorgsboenden och 
servicehus. Pensionärsrådet anser att det behövs ett långsiktigt arbete och att staden tar ett 
samlat grepp om den här frågan så att även framtidens äldre kan känna sig trygga med att 
det finns en plats i deras stadsdel om de behöver den. 
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